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Puig nega que hi hagi 'ineficiència i duplicitat' de serveis i aposta per l'EMD

El president de l'EMD de Valldoreix, Josep Puig, qualifica de
'sortida de to' l'informe de l'interventor de l'Ajuntament que
va proposar fa una setmana la supressió d'aquesta
administració. Puig considera que, tot i el posicionament del
tècnic municipal, l'important és que l'equip de govern de Sant
Cugat i altres partits aposten per la continuïtat de l'EMD i
estan en desacord amb el criteri de l'interventor.

Durant una entrevista amb Cugat.cat, el president de l'EMD de Valldoreix, Josep Puig, ha dit que les paraules
de l'interventor municipal no tenen 'ni solta ni volta' i que la seva administració 'no li fa ni cas'.

Josep Puig: Em sembla que és una sortida de to que no té ni solta ni volta. Queda molt clar que el que
ell va dir no se li va tenir en compte i des de l'EMD no li fem ni cas.

Puig nega que hi hagi 'ineficiència' a l'EMD i assegura que la seva administració dóna uns serveis més propers
al ciutadà. A més, afegeix que lluny del que deia l'interventor no existeix una duplicació de serveis i que ja n'hi
ha de mancomunats.

Puig també s'ha mostrat partidari d'organitzar una consulta ciutadana per decidir el futur de Valldoreix tot i
que no n'ha especificat ni la pregunta ni la data.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/82320.html
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